

Referat af Bestyrelsesmøde den 11. august kl. 17.30 – 20.30

Deltagere: Brian, Johnny, Peter, Josefine, Sylvia, Pia, Jesper

Afbud: Stine, Jacob (ferie)

---

Dagsorden:

1. *Godkendelse af referatet fra den 26. juni 2025*

- Godkendt – fremover lægger Pia referaterne på hjemmesiden, når det er blevet godkendt. Peter giver adgang til Pia.

2. *Opfølgning fra sidste møde (se anden fil vedrørende punkter markeret med gult)*

- Telefon nr. er fjernet på de instruktører, der vil have det. Al tekst er også ok.
- Der er stadig enkelte i bestyrelsen, der mangler at uploade billede på sin profil.
- Kontingentopkrævninger er sendt ud – det er kun gymnastik der mangler. Kontingent bliver sendt ud 14 dage inden opstart.
- Nordea er oppe og køre. HGI vælger at fortsætte med Nordea, da de ikke har revisorpligt.
- JM har haft møde med Holdsport vedrørende regnskabsprogrammet, så det er i gang.
- Der skal udarbejdes retningslinjer for hvem, vi indhenter børneattester for.
- Forretningsorden er ikke helt klar endnu – JP og PB har det med til næste møde.

3. *Hjemmeside, kontingenter, man skal selv oprette træning m.v. i kalenderen*

- Badminton: ungdom og veteran er ok, og der er lagt træningen ind i kalenderen
- Volleyball er også ok
- Josefine følger op på gymnastikken (springgymnastik)

4. *Honorarer, kontrakter, samarbejdsaftaler (overblik Jesper)*

- JM kan ikke finde nogen kontrakter andet et par stykker.
- Hvilke principper skal vi aflønne efter? Timesedler – kan vi gøre det nemmere?
- Grundlaget for kontrakterne skal være på plads, hvorefter børneattester indhentes
- Grundlønnen er 175 kr. pr. time.

Retningslinjer:

- Se fil lagt op af Jesper i kalendere under den 11. august 2025
- Alle afdelinger skal vurdere, hvordan de forskellige beløb (telefon, adm, tøjvask) skal fordeles (op til 6.800 kr.) – det er pr. kalenderår.
- Udbetaling kan ske maj/juni og december.
- Der skal være taget stilling til omkostninger som kurser, tøj m.m.
- DGI har udkast til kontrakter, som JM kan bruge.

- Alle kommer med input for deres afdelinger til næste bestyrelsesmøde.
- Alle bilag, timesedler m.m. skal fremover sendes digitalt til JM.

5. *Personoplysninger Holdsport (se mail fremsendt af Peter i Holdsport)*

- Medlemmer i den enkelte afdeling kan se hinandens personoplysninger (navn, adresse og telefonnr.) Det blev besluttet, at vi bibeholder opsætningen i holdsport. Så må vedkommende selv gå ind og slette sin adresse.
- Peter skriver til det medlem, der ville have alle oplysninger slettet.

6. *Køge Festuge*

- De har skærpet reglerne omkring frivillige. Der er skåret ned på frivillige timer, da der tidligere har været delt for mange armbånd ud. Man skal stå hele tidsrummet for de enkelte vagter.
- Der er oprettet et område, hvor man kan få drikke og gå på toilettet. Der vil være en overvågningsvagt for at se, at al går rigtig til.
- Brian henter armbånd, hvor den ansvarlige kan hente det. Brian sender vagtskemaet ud med de ledige vagter. Der må stadig ikke drikkes alkohol/øl på vagterne. Der skal mødes ind 10 min før, så man kan blive briefet.

7. *Eventuelt*

- Sylvia vil gerne købe bolde ind til afdelingen – ok til det.
- Hvis man melder fra til bestyrelsesmødet, vil det være fint med en begrundelse for ens afbud – sørg for at melde fra så tidligt som muligt. .

8. *Næste mødedato*

- Næste bestyrelsesmøde er den torsdag den 18. september 2025 kl. 17.30 – 19.30 til snak omkring retningslinjerne vedrørende kontrakter m.m. Alle trænere skal komme med input for deres egen afdeling, send gerne rund inden, så alle er orienteret. Se skriv fra Jesper.
- Træner/leder møde for gymnastikafdelingen + Sonja/Carl-Christian bliver onsdag den 20. august kl. 17.00 – 18.00. Der opfordres til, at bestyrelsen møder op.